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Van het bestuur 
 

 

Beste leden van de ChristenUnie Waddinxveen, 
 
Waddinxveen is volop in ontwikkeling. Al meer dan 10 jaar groeit de gemeente in fors tempo. Dat zorgt 
voor knelpunten in de voorzieningen en het verkeer. Politiek is kiezen: niet alles is mogelijk en niet 
iedereen is tevreden met de uitkomst. Op de thema-avond op 6 juni 2024 hebben we als leden 
doorgesproken over de ‘Grenzen aan de groei van Waddinxveen’. Na een aftrap en een situatieschets 
door wethouder Albert Kerssies over de groei en de notitie ‘Perspectief 2050’ waar de gemeente aan 
werkt gingen we in gesprek met de (commissie) raadsleden Sylvia van de Krol, Niels Hart en Jaël de Kool 
aan de hand van een viertal vragen en stellingen: 
 

1. Wat zijn aspecten die van belang zijn voor de leefbaarheid van Waddinxveen? 
2. Binnen de contouren van Waddinxveen mag alles worden volgebouwd! 
3. Het dorpse karakter moet behouden blijven. 
4. Met de groei moet ook lokale werkgelegenheid worden gerealiseerd. 

 
We constateerden een voortdurend spanningsveld tussen bouwen van woningen, en groen en ruimte 
houden in Waddinxveen. Splitsen van woningen is een mogelijkheid om de woningnood te verminderen. 
De wens om groen te behouden en te versterken, ook door groene ‘parels’ binnen de bebouwde kom, 
wordt door velen gedeeld. Inwoners kunnen zelf zorgen voor meer groen, bijvoorbeeld door geveltuinen 
en door het verwijderen van tegels in de eigen tuin. Bouwen tussen het Noordeinde en de nieuwe 
rondweg door het Bentwoud kan niet op veel draagvlak rekenen. Verschillende leden geven aan dat 
(veel) hoogbouw niet gewenst is. De afgelopen jaren liepen we aan tegen onvoldoende basisscholen en 
bso. Over een jaar of wat zijn er dus veel tieners. Daar ligt een uitdagingvoor de toekomst.  
 
Met al dit soort vragen en keuzes houden het college en de raad zich dagelijks bezig. We zijn dankbaar 
dat ‘onze’ mensen in raad en college gedreven, deskundig, met hart voor alle inwoners van Waddinxveen 
en vanuit richtinggevende christelijke normen en waarden zich voluit hebben ingezet en een grote 
bijdrage hebben geleverd aan het welzijn van Waddinxveen en zijn bewoners. In hun bijdragen kunt u 
hier iets meer over lezen. Betrokkenheid van leden door gebed, suggesties en vragen is wezenlijk. 
 
Als we vooruit kijken dan zien we dat de nieuwe verkiezingen voor de gemeenteraad in maart 2026 eraan 
komen. Samen willen we onze gaven inzetten voor christelijke politiek en het goede zoeken voor 
Waddinxveen en zijn inwoners.  
 
 
Namens het bestuur, 
 
Gert Brouwer - secretaris ChristenUnie Waddinxveen 
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Van Albert Kerssies – wethouder namens de PCW 
 
Waddinxveen is één van de snelst groeiende gemeenten in Nederland. Het aantal woningen is 
in 2024 met ongeveer 350 toegenomen. Eind 2024 is het aantal van 35.000 inwoners 
bereikt. De vraag naar woningen is blijvend groot, en de gemeente werkt hard om voor 
iedereen een geschikte woning te voorzien.  
 
Door de snelle bevolkingsgroei is een belangrijke inhaalslag nodig, vooral in het 
aanbod van maatschappelijke voorzieningen en de bereikbaarheid van Waddinxveen. Dit 
vraagt om behoorlijke financiële middelen, die steeds schaarser worden door het landelijke 
beleid. 
 
Per 1 januari 2024 is de Omgevingswet in werking getreden, een ingrijpende wijziging die 
invloed heeft op hoe we werken binnen de gemeentelijke besluitvorming in het ruimtelijk 
domein. De verdeling van de bevoegdheden van het college en de raad krijgen hierbij de 
nodige aandacht, en we blijven actief werken aan het op tijd nemen van besluiten binnen de 
geldende termijnen. 
 
In 2022 hebben we de Omgevingsvisie vastgesteld, en deze wordt jaarlijks geüpdatet om in te 
spelen op veranderend beleid en ontwikkelingen. Deze visie vormt de basis voor een 
duurzame en toekomstbestendige ontwikkeling van Waddinxveen. 
 
We hebben een belangrijke eerste stap gezet richting de toekomst van Waddinxveen met het 
startsein voor Perspectief Waddinxveen 2050. Dit proces is essentieel voor de lange 
termijnvisie en de mogelijkheden voor Waddinxveen in de komende decennia. We kijken 
hierbij naar alle aspecten van de ontwikkeling van onze gemeente, zodat we met een goede 
basis verder kunnen bouwen aan een fijne woon- en werkomgeving voor onze inwoners en 
ondernemers. 
 
In de eerste helft van 2024 was er ook veel aandacht voor de duurzame opvang van 
asielzoekers in Waddinxveen. Er werden vijf mogelijke locaties onderzocht, wat leidde tot 
veel inspraak en lange vergaderingen. Uiteindelijk hebben we op 26 juni 2024, na intensief 
overleg, een bijna raadsbreed besluit genomen voor de definitieve locatie voor de duurzame 
opvang van asielzoekers. Waddinxveen heeft hart voor zijn inwoners maar ook hart voor 
onze hulpvragende medemensen. 
 
Er zijn in 2024 ook mooie ontwikkelingen over de historische Plasweg te vermelden, waarvoor 
een aantal dynamische bijeenkomsten heeft plaatsgevonden. In maart 2025 staat de 
besluitvorming over deze mooie weg gepland. 
 
Voor de toekomstige woonwijk Noordkade, waar 1.500 woningen gepland zijn, hebben we een 
substantiële WBI subsidie ontvangen. De transformatie van een (verouderd) bedrijventerrein 
naar een mooie woonwijk is een complex en langdurig project. Deze subsidie van ruim 5 
miljoen is een mooie impuls voor deze ontwikkeling. 
 
Aan de Zuidelijke Rondweg, achter restaurant Akkeroord, is het bestemmingsplan aangepast naar een 
bestemmingsplan voor bedrijven. Dit project heeft voor veel onrust bij omwonenden 
gezorgd, maar uiteindelijk is het bestemmingsplan goedgekeurd, met enkele aanpassingen ten  
gunste van de buurt en voor zover dat mogelijk was ook naar tevredenheid van de 
omwonenden. 
 
Het bestemmingsplan voor de Peter Zuidlaan werd goedgekeurd, maar er ontstond onrust toen 
de corporatie plotseling besloot zich terug te trekken vanwege het niet kunnen krijgen van een 
lening voor de bouw van de geplande middenhuurwoningen. Dit zou ook vervelende gevolgen 
hebben voor de particuliere ontwikkeling van de koopwoningen voor oudere Waddinxveners.  
Na intensief overleg is dit goed opgelost en kunnen de plannen verder.  
 
Voor het project Wagro werd het bestemmingsplan goedgekeurd, met een aantal belangrijke 
toezeggingen. Hierdoor zal de geuroverlast voor het overgrote deel kunnen worden verholpen. 
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De voorwaarden voor de bestemmingsreserve voor betaalbare woningen zijn vastgesteld, wat 
een belangrijke stap is voor het beter mogelijk maken van de bouw van meer betaalbare 
woningen in onze gemeente. 
 
Wonen blijft een onderwerp van groot politiek belang. We werken actief aan het 
uitvoeringsprogramma van de Woonzorgvisie. In 2025 verwachten we meer duidelijkheid 
over de investeringscapaciteit van Woonpartners en de regionale corporaties. Het blijft een 
belangrijk onderwerp, met name door het grote tekort aan betaalbare woningen in 
Waddinxveen en in de regio. Ook leegstand en scheefwonen heeft de aandacht. Alle 
substantiële bouwprojecten moeten voldoen aan de woningmix die in de Woonzorgvisie is 
vastgelegd. 
 
Naast de grote projecten zoals Noordkade, Triangel en ‘t Suyt2, werken we ook aan kleinere 
bouwprojecten zoals Heggewinde en Hoevezone. 
 
Het grote batterijopslagsysteem van Semperpower is door de gemeenteraad goedgekeurd, 
waarbij een belangrijke voorwaarde was dat er ook een substantieel lokaal energiefonds zal 
worden gerealiseerd. 
 
Er is veel belangstelling vanuit de raad en de inwoners voor de toekomst van het Bentwoud. 
Dat is logisch omdat het een heel mooi en groot natuur- en recreatiegebied is aan de 
westkant van Waddinxveen. Er zijn diverse moties door de gemeenteraad ingediend en er 
wordt serieus gewerkt aan de verdere ontwikkeling van het gebied door de provincie, met 
bijvoorbeeld de gerealiseerde mountainbikeroute. 
 
In 2024 is er gestart met een nieuw onderzoek naar de toegankelijkheid van de openbare 
ruimte. Dit heeft geleid tot een nieuwe werkwijze, die de gemeente helpt om de openbare 
ruimte inclusiever en gemakkelijker toegankelijk te maken voor alle inwoners. 
 
In de Vredenburghzone zijn in 2024 weer nieuwe delen ingericht, waarbij we veel bomen 
hebben geplant. Deze vergroening draagt bij aan de leefbaarheid en duurzaamheid van 
Waddinxveen. 
 
Namens de gemeente Waddinxveen ben ik betrokken bij verschillende gemeenschappelijke 
regelingen en bestuurlijke overleggen, zoals Greenport Boskoop, Triple Helix, Emissieloze 
Kas, de Groenalliantie en de ODMH. Deze regelingen en overleggen zijn van groot belang 
voor de samenwerking met andere gemeenten en organisaties om duurzame en economische 
ontwikkelingen in de regio te bevorderen. 
 
Kortom, ook in 2024 waren er weer heel veel interessante en uitdagende ontwikkelingen in 
Waddinxveen. Heel mooi dat ik als wethouder hier mijn steentje aan kan bijdragen en dat 
uiteraard in afhankelijkheid van onze Vader in de hemel. 
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Van Sylvia van de Krol-den Ouden, raadslid en fractiesecretaris  

Sinds 2018 mag ik mij inzetten voor de Waddinxveense politiek. Het voelt echt nog maar heel kort. Maar 
de tijd vliegt als je het leuk hebt. Dat klopt zeker wel, want ik voel me enorm op mijn plek en het voelt als 
een voorrecht om deel te mogen uitmaken van de fractie van de PCW. Ik hoop nog lange tijd samen met 
God dit prachtige werk te mogen doen.  
 
Hart voor de ander 
Bij de bespreking van de visie sociaal domein 2024-2028 mocht ik opkomen voor de kwetsbaren. Het is 
zo zwaar om iedere keer weer te moeten vertellen wat je allemaal niet kunt en dat jouw chronische ziekte 
of lichamelijke of verstandelijke beperking niet overgaat. Beschikkingen voor langere tijd afgeven geeft 
rust aan gezinnen en betrokkenen. En het geeft minder stress en onzekerheid en ook nog minder 
administratieve rompslomp voor gemeente, cliёnt en zorgverlener. De door ons opgestelde motie is 
unaniem aangenomen. 
 
Tevens heb ik een pleidooi gehouden voor meer bekendheid voor onafhankelijke cliëntondersteuning. 
Mede door de door ons ingediende motie is er een subsidie aangevraagd van 50.000 euro die is 
toegekend. Een projectleider zal worden aangesteld voor het maken van een verdiepingsslag. Het 
beoogde resultaat is dat de communicatie passend is bij de doelgroep en de inwoners die het nodig 
hebben de benodigde ondersteuning zullen ontvangen.  
 
Papieren plattegrond 
Veel inwoners hebben een mobiele telefoon zodat ze via Google Maps de weg kunnen vinden. Er is 
echter een groep Waddinxveners die liever een plattegrond op papier zou bezitten. Tijdens onze 
wijkspreekuren hebben we deze vraag vaker gekregen. Bij navraag aan de balie van het gemeentehuis 
bleek dat er wel eens om wordt gevraagd, maar er geen exemplaren te verkrijgen zijn. Tijdens het 
vragenhalfuur van de raad heb ik vragen gesteld aan het college. Bij de begrotingsbehandeling hebben 
we een motie voor 1000 exemplaren ingediend en in februari 2025 waren deze exemplaren klaar om te 
worden uitgedeeld.  
 
Eenzame uitvaart 
Tijdens een vragenhalfuur heb ik hier vragen over gesteld. Natuurlijk willen we dat er niemand eenzaam 
is in Waddinxveen. En helemaal niet dat iemand alleen overblijft en komt te overlijden. In Waddinxveen is 
een kleine poule ontstaan van inwoners die graag aanwezig willen zijn bij een eenzame uitvaart om zo 
als gemeenschap afscheid te nemen.  
 
Gebiedsvisie sportpark De Sniep 
Een open sportpark midden in het dorp spreekt ons erg aan! Wel hebben we met een motie gevraagd 
ook het gezondheidscentrum bij Den Edel mee te nemen en deze op te nemen in de gebiedsvisie, omdat 
we preventie erg belangrijk vinden. Sport en zorg horen bij elkaar. Deze motie is unaniem aangenomen.  
 
CU bestuurdersdag 
Geloof in de samenleving was het thema van de bestuurdersdag in april waar ik samen met Niels Hart 
aanwezig was. Geïnspireerd gingen we van IJsselstein weer terug naar Waddinxveen. Altijd goed om 
andere ChristenUnie-bestuurders te ontmoeten. 
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Van Niels Hart, raadslid 
 
In 2024 heb ik mij naast mijn reguliere werk als raadslid en notulist in de fractie ook mogen inzetten als 
voorzitter van thema-avonden en heb ik zitting genomen in het presidium, als afgevaardigde vanuit onze 
fractie. Door wijzigingen in de fractie wijzigde ook mijn portefeuille. Van duurzaamheid heb ik afscheid 
genomen en verkeer en economie werden aan mij toevertrouwd. Thema’s die ook erg in Waddinxveen 
leven en waar wij ons zichtbaar en wat meer op de achtergrond zullen inzetten om stappen te zetten om 
waar nodig zaken te verbeteren. 
 
Als één grote PCW-familie in Waddinxveen hebben wij ons geprobeerd in te zetten voor de inwoners van 
Waddinxveen en voor Waddinxveen. Op veel momenten heb ik contact mogen hebben met bewoners en 
organisaties over allerlei vraagstukken en visies. Op allerlei manieren heb ik zo verbinding met andere 
mensen mogen voelen.  Ik voel mij dankbaar dat ik met hen erover in gesprek kon gaan.  
Het was ook fijn om bij bijeenkomsten met andere ChristenUnie-bestuurders/leden  inspiratie op te doen 
over hoe wij onze visie en missie uit kunnen dragen in de politiek. In 2025 hoop ik daar ook mee verder te 
gaan. Ik ben er trots op dat ik dan ook als commissievoorzitter een bijdrage mag leveren. 
 
 

Van Jaël de Kool-van der Woude, commissielid 
 
Afgelopen jaar heb ik me op verschillende terreinen mogen inzetten als commissielid. Het grootste 
gedeelte vindt achter de schermen plaats. Het is goed om tijdens de fractievergaderingen met elkaar 
plannen te kunnen maken en met elkaar na te kunnen denken over het goede voor Waddinxveen. 
Ondanks de verschillen in de fractie is het goed dat de ChristenUnie ook een duidelijke plek heeft.  
Ook voor de campagnecommissie ben ik actief en heb ik o.a. het versturen van de nieuwsbrieven 
overgenomen van Sylvia.  
 
In de commissie hebben ik mogen spreken n.a.v. de plannen van de WAGRO om het 
composteringsproces overdekt plaats te laten vinden. Ondanks de hal die in het landschap verschijnt, zal 
het leefklimaat van bewoners van de Zuidplas en de Triangel erop vooruitgaan. De wethouder heeft n.a.v. 
onze vragen toegezegd om met de WAGRO in gesprek te gaan over de verkeersafwikkeling en we 
krijgen als raad ook een terugkoppeling van de gedane metingen na ingebruikname van de 
composteerhal. 
 
Ook de invoering van de extra minicontainer hebben we in de gaten gehouden. N.a.v. onze schriftelijke 
vragen gaf de wethouder aan om terug te koppelen wat het effect is van deze nieuwe inzamelmethode. 
We volgen in hoeverre het scheiden van afval in Waddinxveen doorzet en de hoeveelheid restafval zal 
afnemen. 
 
In december heb ik een netwerkbijeenkomst bijgewoond van de ChristenUnie over duurzaamheid. Het is 
een onderwerp dat leeft binnen de partij. Het was heel waardevol om vanuit verschillende invalshoeken 
en expertises naar dit onderwerp te kijken.  
 
Ook het komende jaar, wanneer de campagne achter de schermen flink zal worden voorbereid hoop ik 
me weer in te zetten voor ons mooie Waddinxveen en zijn inwoners.  
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Van de Penningmeester 
 

Financieel jaarverslag ChristenUnie Waddinxveen 2024 

 
Inleiding 
De contributieopbrengsten zijn in 2024 gedaald met € 97 ten opzichte van 2023. De giften zijn gelijk 
gebleven. Om het verkiezingsfonds op het gewenste niveau te brengen is een jaarlijkse dotatie van € 750 
nodig.  
 
In 2024 heeft de penningmeester geen declaraties ontvangen inzake profilering en algemene kosten. In 
2024 heeft de gebruikelijke contributie van € 300 aan de PCW plaatsgevonden. Daarnaast heeft de bank 
diverse bankkosten in rekening gebracht. De ontvangen rente op de spaarrekening over 2024 is € 65 
hoger dan over 2023. Per saldo is er een overschot van € 259 wat ten gunste is gekomen aan het eigen 
vermogen.  
 
 

Jaarrekening ChristenUnie Waddinxveen 2024 
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Toelichting op de balans 

 
Debiteuren  
Vanuit het landelijk bureau wordt niet meer aangegeven of de eventuele niet-betaalde contributies in het 
volgende kalenderjaar alsnog binnengekomen zijn. Voorzichtigheidshalve worden de debiteuren daarom 
niet meer opgenomen.  
 
Overlopende activa 
Voor 2024 betreft dit de te ontvangen rente over het gehele jaar 2024. Voor 2023 betreft dit de maand 
december 2023.  
 
Vermogen 
Het jaar 2024 is met een positief resultaat afgesloten. Dit resultaat is toegevoegd aan het vermogen.  
 

Stand per 31-12-2023      € 7.178,99 
Resultaatverdeling 2024     €    259,36  
Stand per 31-12-2024      € 7.438,35 

 
Reservering verkiezingsfonds 
 
De reservering voor het verkiezingsfonds is verhoogd met de in 2024 ontvangen giften, 
aangevuld met een onttrekking aan de exploitatie tot een bedrag van € 750.  
 

Stand per 31-12-2023      € 2.511,80  
Dotatie                       €    750,00 

       € 3.261,80 
Onttrekking PCW      €        0,00 
Stand per 31-12-2024      € 3.261,80 

 
Crediteuren/verplichtingen 
Dit betreft onder andere de bankkosten over de maand december betaald in het nieuwe jaar.   

 

Toelichting op de resultatenrekening 

 
Contributie 
De contributie-inning wordt uitgevoerd door het landelijk bureau van de ChristenUnie.  
 
Giften 
De giften worden verantwoord in het jaar waarin ze worden ontvangen.  
 
 
Verslag van de kascontrolecommissie (Koen van Haeften en Arjan Oudijk) 
 

Verklaring kascontrole 22-1-2025.pdf
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Begroting 2025 

Algemene rekening   Begroot 2025                 Gerealiseerd 2024    

 

Baten 
Contributie    € 1.400,00   €  1.383,95 
Giften     €      50,00   €       50,00 
Rente     €    150,00   €      127,54    
Totaal       € 1.600,00   €  1.561,49 
 
Lasten  
Vergaderkosten    €     100,00   €       00,00 
Secretariaat & algemene kosten €       50,00   €       00,00    
Contributie    €     300,00   €     300,00 
Bankkosten    €     250,00   €     252,13 
Profilering    €     100,00   €       00,00 
Overige kosten    €       50,00   €       00,00 
Verkiezingskosten PCW  €       00,00   €       00,00   
Totaal       €     850,00   €     552,13   
       €     750,00   €  1.009,36 
Mutatie verkiezingsfonds    €    -750,00   €    -750,00 
Overschot/tekort     €       00,00   €     259,36 

       ========   ======== 

Toelichting op de begroting 

Contributiebaten 

Deze worden ontvangen van het landelijk bureau van de ChristenUnie en zijn gebaseerd op de betaalde 
contributie door de leden uit Waddinxveen.  

Contributielasten 

In de post te betalen contributies is een bedrag opgenomen voor de PCW van € 300.  

Voorziening verkiezingsfonds 

Eens per vier jaar levert de ChristenUnie Waddinxveen een verplichte financiële bijdrage voor het 
organiseren van de campagne voor de gemeenteraadsverkiezingen in PCW-verband. 

De doelstelling is om bij aanvang van de campagne ongeveer € 4.000 beschikbaar te hebben vanuit het 
fonds. Begin 2022 zat er ruim € 4.000 in dit fonds, waarvan weer € 3.000 overgemaakt werd aan de 
PCW. In de daarop volgende 4 jaar moet dit fonds dan weer met € 3.000 worden aangevuld. Dat is € 750 
per jaar.  
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Samenstelling ChristenUnie-bestuur en ChristenUnie-leden van de gemeenteraad  

Bestuursleden ChristenUnie Waddinxveen per 31 december 2024 

 

Functie in bestuur Naam Telefoon / e-mail 

 
Voorzitter  

 
Jannes Berghout 
 
 

 
06 38412718 
jannesberghout@live.nl 
  

Secretaris  
 

 
Gert Brouwer 
 

 
06 18639013 
gbrouwer65@gmail.com 
  

Penningmeester  
 
 

 
Alex Hamoen 

 
06 12661039 
alex.hamoen@gmail.com 

 
Lid 

 
Marjan Luteyn 
 

 
06 20558492 
marjanluteyn@hotmail.com 

ChristenUnie-gemeenteraadsleden en wethouder in Waddinxveen per 31 december 2024 

 

 
Wethouder 
 

 
Albert Kerssies 
 

 
06 29606702 
a.kerssies@waddinxveen.nl 
  

Raadslid en 
fractiesecretaris 

 
Sylvia van de Krol-den Ouden 
 

 
06 36510711  
s.vandekrol@waddinxveen.nl 
  

Raadslid 
 
Niels Hart 
 

 
06 52494814 
n.hart@waddinxveen.nl 
  

Commissielid 
 
Jaël de Kool-van der Woude 
 

 
06 40939724 
j.dekool@waddinxveen.nl 
  

 

ChristenUnie Waddinxveen online: 
 
Website: www.waddinxveen.christenunie.nl 
 
Facebook:  ChristenUnie Waddinxveen - Startpagina | Facebook 
 
Twitter:  CU Waddinxveen (@CU_Waddinxveen) / Twitter 
 
Instagram:  ChristenUnie Waddinxveen (@cuwaddinxveen) • Instagram-foto's en -video's 
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